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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 25 iulie 2019, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că, din totalul de 35 de consilieri 
judeţeni, sunt prezenţi 33, fiind absenți domnii consilieri judeţeni Bulf Cornel 
Cătălin și Drăguțoiu Dan, deci şedinţa este statutară. 
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcția 
Economică, dna Zamfir Larisa, șef Serviciul Buget-Direcția Economică, dna 
Rădulescu Eliza, șef Serviciul Resurse Umane, dl Stoicea Alin, director executiv 
Direcția Tehnică, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef Serviciul Monitorizare Lucrări 
Publice și Guvernanță Corporativă, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii 
Internaţionale Cultură  Învăţământ Turism, dna Nicolau Alina, director Regia 
Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A., dna Mincă Ana Maria, şef Serviciul 
Asistenţă Medicală – Direcția Asistență Medicală și Protecție Socială, dna Molfea 
Adriana, manager Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti, dna Marinescu Georgeta, 
manager Spitalul de Psihiatrie ,,Sfânta Maria” Vedea, dl Crăciun Alexandru, 
președinte Asociația „Primii Pași Spre Performanță”, dna Negoşanu Araxy, manager 
interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dl Funie Constantin Cristinel, director 
Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl Popescu Cornel, manager al 
Muzeului Judeţean Argeş, dl Sachelarie Octavian, manager Biblioteca Judeţeană 
,,Dinicu Golescu” Argeş, dl Badea Viorel-Marian, director executiv Direcția 
Generală pentru Evidența Persoanelor Argeș dna Ionescu Anci, consilier Preşedinte, 
dl Nedelescu Constantin, consilier Preşedinte. 
 

     Înainte de citirea ordinii de zi a anunţat că nu va participa la vot şi se va 
abţine ca urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă 
dezbaterii: 
Dl consilier județean Enache Valentin Viorel la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 148.  
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Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua, ședința ordinară din această lună 
are 11 proiecte pe ordinea de zi, dezbătute în comisii. Dacă sunt obiecții în plen 
legate de ordinea de zi? Dacă nu sunt, v-o supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

                                                        - I - 

 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 27.06.2019.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii în plen? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 

 

-II - 
 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

validarea rezultatului concursului pentru ocuparea funcției de medic șef Secție 
Chirurgie Plastică și Microchirurgie Reconstructivă din cadrul Spitalului Județean 
de Urgență Pitești.   - Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Doamna director Molfea este prezentă, doamna doctor înțeleg că are motive 

întemeiate care o fac indisponibilă aici. Întrebări în plen? Dacă nu, vi-l supun spre 
aprobare. Cine este pentru? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 145.                      

- III - 
 
Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

validarea rezultatului concursului pentru ocuparea funcției de medic șef Secție 
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Pneumologie din cadrul Spitalului Județean de Urgență Pitești.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru?  Mulțumesc. Câte abțineri sunt? Mulțumesc. Este cineva împotrivă? 
Nu. 

 
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 146. 

           
-   IV - 

 
Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al Spitalului de Psihiatrie "Sfânta Maria" Vedea.   - Dl  
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 147. 
 

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea acordării de sprijin financiar prin Programul „PRO Social”. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Dl consilier județean Enache Valentin Viorel s-a abținut de la vot.  
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.  

           S-a adoptat Hotărârea nr. 148. 
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                                                -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea indemnizaţiei maxime lunare de care vor beneficia consilierii judeţeni, în 
perioada 01 iulie 2019 – 31 decembrie 2021, potrivit art. 212 din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

   Obiecții? Comentarii în plen?  

Dl consilier județean Postelnicescu Marius - Discutăm aici de titlul proiectului 
de hotărâre, stabilirea indemnizației maxime lunare, eu cred că trebuia să 
conțină acest proiect de hotărâre alt titlu, pentru că modificările după OUG 57, 
Codul Administrativ se referă la mai multe modificări și nu numai la 
indemnizație, indemnizația este aceeași pe care o avem de doi ani, noi mereu 
am votat împotrivă când a fost pentru maxim, dar sunt mai multe condiții, 
criterii sau drepturi și responsabilități pe care le au consilierii, noi votăm doar 
indemnizație, haideți să le discutăm pe toate, de ce se mai introduce dacă este 
ordonanță de urgență un proiect de hotărâre pe tema aceasta. Nu vorbesc de 
telefoane, deplasări și altele care se reduc, vorbim de responsabilitatea noastră 
mai mare sau mai mică și alte articole și alineate din cod. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Mulțumesc. Domnule secretar general! 

Dl Secretar Județ Voica Ionel – Noul Cod Administrativ prevede în ceea ce 
privește indemnizația consilierilor județeni faptul că acesta este maxim 10%, 
deci trebuie precizat care este procentul care se aplică din salariul președintelui 
consiliului județean. Acest lucru este prevăzut și în Legea 153/2017, Legea 
Salarizării care spune la fel, procentul maxim. În esență, acest proiect de 
hotărâre vine să stabileasca care este procentul maxim care se aplică din salariul 
președintele consiliului județean care a fost propus și discutat. 

Dl consilier județean Vasilescu Gabriel – Până acum care a fost procentul, 
domnule secretar?  

Dl Secretar Județ Voica Ionel – Tot de 10%. 

Dl consilier județean Vasilescu Gabriel – Deci vorbim de același procent. 

Dl Secretar Județ Voica Ionel – Da. Nu se modifică procentul. 
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Dl consilier județean Vasilescu Gabriel – Tocmai că nu se numea maxim, se 
numea doar 10% poate în hotărâre. 

Dl Secretar Județ Voica Ionel – Tot maxim se numea. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  -  Alte întrebări mai sunt? Dacă nu, vi-l 
supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este 
cineva împotrivă? Mulțumesc. 
 
     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 149. 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
solicitarea transmiterii unui teren din domeniul public al Județului Dâmbovița în 
domeniul public al Județului Argeș.     - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

     
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.150. 

                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii acordului de parteneriat între Județul Argeș prin Consiliul 
Județean Argeș și Asociația “Primii pași spre performanță”. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Domnul Crăciun aici de față. Încă o dată vă salut. Încă o dată vă mulțumim 
pentru eforturi și pentru dorința ca anual să facem un asemenea gest. Suntem 
onorați. Întrebări? Obiecții în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.151. 
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-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organizării unei excursii pentru elevii care au obținut media 10 la 
Evaluarea Națională și la examenul de Bacalaureat în anul școlar 2018/2019. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Aici vă propun un amendament ca în loc de 7 elevi, să meargă 8 elevi. De ce 

vă propun acest lucru? Pentru ca în urma contestațiilor a fost admisă o 
contestație la cel de-al 8-lea și care a primit și el nota 10. Vă rog. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – În completare, am spus și la 
comisie, ați văzut că în tabel sunt mai mult de 24+8, sunt vreo 40 care participă. 
Eu zic că cele 8 persoane care vor fi alături de elevi să fie persoane care au avut 
implicare și rezultate, nu știu cum se aleg, dacă sunt profesori sau dacă sunt 
părinți, dacă sunt diriginți dar trebuie specificat. Așa 8 persoane de unde? De la 
consiliul județean? De la primărie? De la liceu?  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier am inițiat o discuție 
cu conducerea Inspectoratului Școlar legat de acest demers, diferența până la 40 
înseamnă și conducătorii auto, nu numai însoțitorii, cel care organizează un 
astfel de demers trebuie să asigure și siguranța elevilor și grija față de ei. Să fiți 
convins că la momentul dat vă vom informa exact, mai mult de atât să fiți cu 
toții convinși că nu se va pleca pe ideea, n–am văzut Viena, eu, un  salariat și 
pot și eu să o văd. Să fiți convins că pentru acest lucru. Alte întrebări? 

Dl consilier județean Bănică Gheorghe - O observație de ordin lingvistic, se 
spune ,,la evaluarea națională și la examenul de bacalaureat”. Am spus și în 
comisii treaba aceasta, dar n-am fost ascultat. ,,Și” este conjucție cumulativă, 
înseamnă să fie și la evaluare plus bacalaureat. Nu, corect este ,,sau 
bacalaureat”. Asta este disjunctivă, sau la evaluare sau la bacalaureat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Dacă aș pune ,,sau” după mintea mea de 
doctor, sau îi iau pe cei de la bacalaureat sau îi iau pe ceilalți. Convingeți-mă 
domnule profesor că n-am dreptate. 

Dl consilier județean Bănică Gheorghe – După mintea mea de filolog ,,și” nu 
are ce să caute acolo. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Domnule profesor important este că toți 
merituoșii vor pleca, asta este cel mai important și vă supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc.Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.152. 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea SF, DALI și indicatorii tehnico-economici ai obiectivului de investiții 
”Amenajare corp clădire spital existent și extindere conform normativelor în vigoare 
și extindere corp clădire spital în regim D+P+2E parțial Spitalul de Psihiatrie 
”Sfânta Maria” Vedea”.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.153. 

-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al județului Argeș, pe anul 2019 . -  Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Întrebări? Comentarii? Vă rog. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, m-am uitat 
pe anexa ședinței din 24 aprilie când noi am votat bugetul pe 2019, cu tot ce 
înseamnă anexe inclusiv cele de  investiții, inclusiv anexele 4A, 5A și alocările 
pentru UAT-uri, pe cota defalcată și din returnările de TVA. Am constatat că 
suntem la 7 luni de la începutul anului și de abia acum dăm o parte din sumele 
pentru o parte din acel listing. Când le asigurăm cofinanțările că se termină 
anul, pentru toate UAT-urile și toate investițiile pe care noi le-am aprobat iată se 
duce luna iulie și unele nu se mai fac, poate sunt licitații, poate sunt 
documentații de obținut, e prea târziu, ori se dau bani la început că mulți 
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lucrează cu constructorii pe facturi și nu au finanțarea asigurată. Ar trebui să 
stabilim odată, am aprobat o listă, mică, mare, cum este, o sumă la începutul 
anului, când le dăm banii? În decembrie, ca să se întoarcă înapoi ?  

Dl consilier județean Iacșa Aurel – Domnule coleg, nu ați votat atunci. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Asa este, nu  am votat bugetul 
probabil din acest motiv pentru că știam că o să intrați în colaps. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, de intrat în colaps nu intrăm. Prima 
precizare. A doua precizare, este că această mică rectificare pe care o facem este 
în regim de urgență, urmând rectificarea mare care vine după rectificarea 
națională a Guvernului. Cunoaștem la nivel de detaliu fiecare UAT, am vorbit 
cu fiecare primar și am stabilit oportunitățile, în acest moment nu există vreun 
UAT care este blocat pe un proiect sau nu. Mai mult decat atât, vă reamintesc că 
noi nu dăm bani pe dosar sau pe procedură. Niciodată consiliul județean nu a 
dat bani pe S.F., pe D.A.L.I. Este treaba lor. Și ca să închei într-o notă 
optimistă, am rugămintea să vorbiți cu domnul președinte și consilier Miuțescu 
pentru că am stabilit un anumit calendar transparent privind o rectificare 
bugetară care va fi un județ, în consiliul județean după rectificarea mare 
națională. Vă rog. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Da așa este, înainte a venit în ședință și 
cred că discuția ar fi fost bine să o avem înainte de asta. Câteva aprecieri de 
ordin general. Cred că această mică rectificare cum ați spus dumneavoastră nu 
face altceva decât să supere și să întărâte pe cei din teritoriu, pe cei care îi știm 
foarte bine. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Noi social-democrații avem 75 de 
primari. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Eu dacă aș fi fost președinte de consiliu 
județean n-aș fi făcut-o, ori o făceam ca lumea ori nu o mai făceam. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am făcut-o ca lumea dar cu riscul de a 
supăra pe unii și de a bucura pe alții. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Analizând puțin această listă, cine a 
făcut-o, cine a discutat, sunt câteva lucruri care ar trebui pe viitor să le avem în 
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vedere. Nu poți de exemplu, sunt mult mai multe probleme, mai importante, 
grave unele, în județ, să dai la Mărăcineni 4 miliarde pentru o reamenajare 
urbană, peisagistică în satul Mărăcineni, comuna Mărăcineni. Este o localitate 
frumoasă, mare, lângă noi aici, îi respectăm, primul este foarte social-democrat, 
motiv pentru care cred că aceste 4 miliarde ar fi fost mult mai bine și mai 
eficient date și pe unde trebuia, unde cred că dumneavoastră știți mai bine decat 
noi care sunt alte priorități. O alta observație, la comuna Arefu, 2 miliarde și 
jumătate cheltuieli de funcționare și asistentă socială. Eu știu pentru că sunt din 
Curtea de Argeș și cunosc valea aceea, comuna Arefu este o comună mare, pe 
teritoriul acestei localități este hidrocentrala Vidraru, sunt foarte multe pensiuni,  
firme, deci nu are un buget chiar slăbuț încât să îi dăm bani pentru funcționare. 
2. Trecând puțin în timp, încercând să îmi aminte de proiectul de la Molivișu 
unde noi am spus în anii respectivi că nu trebuiau luate împrumuturi 
nejustificate prin Trezorerie pentru acel obiectiv turistic de niște oameni 
nepricepuți, pentru că iată ajungem în situații de genul asta. Și lucrurile astea se 
leagă, domnule Președinte, nu cred că sunt întâmplătoare și dacă pentru situația 
anterioară cu Molivișu nu suntem noi vinovați și nici dumneavoastră ca 
președinte, ci cei care au fost înainte, totuși noi nu trebuie să încurajăm, să 
spălăm, și să dăm banii pentru unii care își bat joc de banii publici. Asta este o 
altă observație și aș mai avea încă una. Văd aici că aveți aplecare deosebită 
pentru localitatea Hîrtiești, adică o văd pe cele două liste pe una cu 1 miliard 
jumătate și pe cealaltă cu 4 miliarde. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu vreți să vă ajut? Uitați-vă că am 
aplecare și pentru Poienarii de Argeș. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dar pentru asta ați avut deosebit, poate 
ne spuneți și de ce. Mulțumesc și eu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – După cum mă știți, nu răman dator. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian - Poate ne spuneți când ne vom revedea 
pentru noua rectificare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, că uit. Vă dau un răspuns complet. 
Mărăcineni. L-am încurajat și eu cred că am făcut o faptă bună și am băgat zeci 
de miliarde de lei in actualul dispensar pe care îl vom inaugura la început de 
septembrie, care va include un Centru de Permanență. Mulți, o pălărie de bani. 
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Cine are curiozitatea până la inaugurare poate să intre în acea locație, să vedeți 
că va fi o locație de top, l-am încurajat și personal am fost un liant ca doctor, 
între Colegiul Medicilor și Casa de Asigurări și vă promit și veți vedea că  
Centrul de Permanență va funcționa și la Marăcineni. Un lucru extraordinar de 
bun. În interiorul blocurilor, pe ceea ce spuneți dumneavoastră, pentru faptul că 
a cheltuit această pălărie mare de bani pentru Centrul de Permanență, a rămas 
dator și acolo sunt niște catacombe și mi s-a  părut  absolut normal să-l putem 
ajuta.  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dar nu puteam să-l ajutăm mai târziu? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Acum este timpul, când vine înghețul, nu 
se mai poate. Doi. Arefu. Aveți dreptate că la Arefu dăm bani pentru 
funcționare cum foarte bine ați sesizat și precizat dumneavoastră, acolo a fost 
următoarea chestiune, nu știu câți sunt, dar vă dau spre exemplu, la începtul 
anului bugetar în consiliul local a votat pentru 10 asistați pentru că atâția erau, 
între timp, în luna mai iunie au mai venit 5-6. Întrebarea este ce facem? Dăm la 
cei 10 pentru că au fost până la rectificare și la votul în consiliu local sau dăm la 
toată lumea pe bună dreptate cum trebuie pentru că sunt asistați social. Și am 
luat decizia zic eu înțeleaptă că  așa trebuie să procedăm. Alte întrebări? Dacă 
nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? 
Este cineva împotrivă? Nu. Doamnelor și domnilor după noul Cod 
Administrativ, punctul ,,Diverse” nu există, așa că vă doresc o după-amiază 
plăcută. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 154. 

 
         Ședința s-a încheiat la ora 15.30 

 
P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

                                                                          SECRETAR JUDEŢ,                                                                                       

     

                                                                      Ionel VOICA 


